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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 18. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 7. lipnja 2023. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje postavio bi samo vezano uz ležeće policajce. Naime, ispred sportske dvorane 
trebalo bi postaviti ležeće policajce jer je posebno u popodnevnim satima, kada djeca imaju 
treninge, roditelji to pričaju, opasno je prelaziti preko ceste zbog vozača koji prebrzo voze. To 
vam je ono od Dino commerce do Porezne uprave gore. I još jedan ležeći policajac, ako je 
moguće, zjapi na Kapelici, adresa je 97B. Čovjek pored ceste ima kuću i ima malu djecu, pa 
kaže isto da je navečer luda vožnja po toj cestici, pa ako je moguće i tamo da se pogleda.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„Probat ću odgovoriti na pitanje, ne možda onako kako biste htjeli nego onako kako razmišljam. 
Svaku prometnicu koju napravimo, u roku od dva do pet dana najkasnije, nakon što se sve 
završi, a dosta smo ih napravili u zadnje vrijeme isti je upit, postavljanje ležećih policajaca 
odnosno usporivače prometa. Pričamo o rangovima cesta. Državna cesta, županijska cesta, 
lokalna cesta, nerazvrstana cesta. Da bi sve te zahtjeve mi uredno izvršili, mislim da slobodno 
Grad Labin danas može otvoriti odjel za usporivače prometa sa proračunskom stavkom od 
nekoliko milijuna eura i da sve to pozavršava i to je to. Mislim da ćete se složiti sa mnom da 
moraju postojati određeni kriteriji. Poboljšanjem prometnica, najprije plačemo da su rupe, da 
je loše stanje nosivog sloja asfalta, da nema trotoara i kada se sve to napravi krene ona druga 
priča. Ovo što ste rekli ispred dvorane, Rudarska ulica je u katastrofalnom stanju tako da tamo 
će se morati napraviti jedan pravi zahvat. Znamo da svi čekamo da krene aglomeracija koja 
će sve to obuhvatiti i onda će se, ja vjerujem, riješiti nogostupi i sve one druge popratne 
komunalne nedostatke koje svi tamo svakodnevno uočavamo. I druga lokacija, koliko sam 
shvatio, to nije glavna prometnica po adresi, nego je to lokacija na jednoj od bočnih cesti unutar 
naselja Kapelica. Svatko tko postavi pitanje, mora dobiti odgovor. Kažu da nema glupih pitanja, 
samo glupih odgovora. Ja postavljam pitanje svima nama, jednostavno, do kuda možemo ići 
u dubinu što se tiče stavljanja usporivača prometa. Ne samo zbog financija nego i zbog nekih 
drugih stvari. Apeliram još jedanput na sve vozače. Istina je što ste rekli, sto posto ste u pravu. 
Ispred ulaza u Sportski centar Franko Mileta, nekih 30 metara lijevo, dešava se takva situacija 
da s jedne strane imamo brdo djece koja dolaze na treninge, koja obave treninge i izlaze i 
nakon toga ih roditelji čekaju ili na parkingu ili na cesti. S druge strane imamo situaciju 
nesavjesnih, nezrelih, ne znam kako ćemo ih nazvati, vozača koji upravljaju motornih vozilima 
na način da ne poštuju ograničenje brzine. I to je tako. Da li ćemo i kako ćemo sve to skupa 
upravljati, morat ćemo se svi skupa dogovoriti. Ako treba svugdje to postavljati, stavljajmo 
svuda, ali mislim da je puno mudrije napraviti jedan realni kriterij i redoslijed i prioritetnost i 
vremensku i financijsku, na kraju krajeva, i onda pomalo u to krenut. Ne bi volio da počinjemo  



ovdje kao Gradsko vijeće točkasto rješavati probleme, kako je netko pitao, onda to rješavamo 
i onda ćemo iz jednog organiziranog sustava prijeći u kaotično stanje, a to ne želim kao 
odgovorna osoba u Gradu dozvoliti.“ 
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